
 

Referat bestyrelsesmøde 24.05.2022 

Ugedag: Dato: Fra - til: Lokale: Referent: Ordstyrer: Mødeleder: Afbud: 

Tirsdag 16.08.22 17.00 – 19.00 Personalerum RG Vivi RG 
Maria 

og Anne 

Der er pizza og sodavand til forplejning 

Pkt. Dagsorden Referat 

1. 

 

 

17.00-17.10 
Godkendelse af referat fra 
bestyrelsesmøde d. 24/5 
 

Referat godkendt uden anmærkninger. 

2. 17.10-17.25 
Orientering fra ledelsen: 
Elevtal, økonomi og aktuelt fra skolen 
 

Pt. er vi 66 elever, og der er stadig løbende 
forespørgsel fra nye elever. 
Økonomi: Budgettet ser stadig ud til at balancere 
som forventet. Vi har en god likviditet, så 
overgangen til de fire nye klasser kan bæres fint 
igennem økonomisk, uanset om det giver 
underskud i opstartsperioden. 
Vi er i gang med at ansøge on gencertificering som 
en fri grundskole med en særlig 
specialundervisningsprofil (profilskole). 
 
SFO: Der er mere socialt overskud, nu hvor der er 
en øget bemanding i dagtimerne. Dette er bemærket 
både af forældre og personale. Vi skal naturligvis 
være opmærksomme på at der er en rimelig 
sammenhæng mellem antal elever i SFO og 
bemanding på sigt. 

3. 17.25-17.40 
Orientering fra 
medarbejderrepræsentant 
 

Vi har haft en god start på året. Der er travlt, men 
stemningen og energien er god. 
De to pædagogiske dage inden skolestart var både 
fagligt og socialt meget vellykkede. Det var en god 
måde at blive rystet sammen med de nye kolleger 
på. 
Der er mange af vores procedurer og politikker, der 
er blevet opdateret og gennemarbejdet på ny. En 
ambitiøs læsehandleplan for skolen er under 
udarbejdelse. 
Der vil være et bestyrelsesmedlem til stede på de 
første forældremøder. Det aftales hvem der er til 
stede i de forskellige klasser. 
Maia er med i A- og C-klassen, og vil deltage i 
starten af mødet. 
Heidi er med i B-klassen og Michael i D-klassen. 
Vi vil lave en liste over vigtige punkter, der skal 
nævnes. Bl.a.: 

- Kommandovej ved forældrehenvendelser 
- Forældrebank. Vi vil prøve at lave en samlet 

oversigt over, hvilke ressourcer vi har til 
rådighed i forældregruppen.  



 

- Vigtigt med fortsat god opbakning til alle 
arrangementer, bl.a. julemarked. 

- Vagter til Langeskov Kræmmermarked 
- Frivillige til fondssøgning. 

4. 17.40-17.50: 
Evaluering af sommerfest 
 

Det var et meget velfungerende og positivt 
arrangement, som der er kommet mange fine 
tilbagemeldinger på. Selve konceptet med optræden 
og boder er rigtig godt, og vi bibeholder det til 
næste år. 
Bestyrelsens kagebod skal lige forberedes i god tid 
med skilte mm.   

5. 17.50-18.05 
Fællesarrangement 23. august m. 
personale og bestyrelse 
 

Rasmus sørger for bestilling af mad og drikke samt 
en præsentationsrunde. Så spiller vi kongespil og 
hygger. 

6. 18.05-18.20 
Ændring af betalingsvedtægter 
(Se vedhæftede bilag) 
 

Vedtaget med formulering om eftersyn hvert år i 
august. Forældrene varsles med et skriv fra 
kontoret i september. De nye betalingsvedtægter er 
gældende fra 1/1 2023. 

5. 18.20-18.30 
Proces/tidsplan for kommende 
lønforhandlinger 
 

Vi vil gerne være i god tid, så der er ro til at finde en 
god løsning.  
Mette kommer med et udspil fra lærerne d. 9/9, så 
Rasmus kan gå videre til bestyrelsen. Vi har en 
deadline 15/10, hvor en ny lønaftale skal være på 
plads. 
 

6. 18.30-18.40 
Kommende større, økonomiske 
projekter 
 

Rasmus går videre med tilbud på 
gymnastiksalsgulv, det vendes med Allan og 
bestilles, hvis tilbuddet stadig står ved magt. 
Dorthes mor kontakter Rasmus ang. fondssøgning 
til ny bålhytte. 
Rasmus sender kloaktegninger til Michael, som går 
videre med det til kloakmester. 
Heidis bedre halvdel (som er tømrer), kontakter 
Rasmus i forhold til at give et tilbud på nyt tag. 
 
Alle tilbud sendes til Maia, så det kan bruges til 
fondssøgning. 
 
Rasmus indhenter ønskeliste fra personalet på 
kommende lærermøde. 

7. 18.40-18.50 
Langeskov Kræmmermarked 

- Status? 

Arbejdsgruppen er ved at sikre os en plads samme 
sted som sidst, da det fungerede rigtig godt. 
Vi holder fast i det samme koncept. 
Det skal meldes ud til forældremøderne at vi har 
brug for forældrenes hjælp, og det forventes at der 
er repræsentanter fra alle klasser blandt 
forældrene. Vi skal have nye billeder til at fremvise.  
Vi forhører os, om personalet kan blive spredt mere 
ud på dagene, altså mellem 9.00 – 16.00 begge dage. 
De er med i fire timer.  
Maia bestiller gule balloner med sort logo. Hun 
undersøger hvad 1000 balloner koster. 



 

 
 

Rasmus undersøger byens trykkeri for priser på flag 
med logo. 

8. 18.50 – 19.00 
Evt. 
 
Dato for næste bestyrelsesmøde 
 
Punkter til dagsorden: 
 

Alle elever får en t-shirt og resten sælges ved div. 
arrangementer til 100,- pr. stk. De uddeles på 
skolen og Rasmus er ansvarlig for en god måde. 
 
Næste møde er d. 28/9 kl. 17.00-19.00. 
 
Punkter til næste møde: 

- Julemarked  
- Evaluering af Langeskov Kræmmermarked 
- Åben Skole 3. november 


